
Problematika gradnje v
viških industrijskih conah

Najpomembnejša industrijska cona v občini je i
* $ * • coaa VPl/2 (RF-2) Rmimk, ki obsega 68 ha.
Prvo fazo gradnje je končala DO Integral Tovorai
promct, ki je do letošnjega oktobra pnpravijen urediti
tudi ;avno parkirišie tovornjakov, v kolikor bo zagoto-
vil potrebna sredstva. Med ostalimi investitorji je najd-
lje v pripravab DO proizvodno distribucijski center
Kemije v ustanavljanju (SOZD Kemija). V naslednjem
letu načrtuje priietek obratovanja tudi veiina obrtni-
kov na povrSini 13 tiso£ kvadratnih metrov, med njimi
devet, ki se ukvarjajo z gah/ano na kar jih veže tudi
izgradnja skupne dstilne naprave. Tu gradnjo načrtuje-

^ . jo še DO Ilinja-Vedr^a (proizvodne in skiadiične pro-

store), SOZD Mercator, KIT DO Ljubljanske mlekar-
ne (proizvodnjo in distribucijo mleka), Cestno podjetje
Ljubljana, IMP DO Livar TOZD Livarna barvastih
kovin in Merkur Kranj (prodajni center). Težave, ki se
pojavljajo, se nanašajo na izgradnjo primarnih komu-
nalnih naprav, kar še posebej obvezuje izvajalske orga-
nizacije tako pri izdelavi finančne konstrukcije kot tudi
pri sami izvedbi.

Dmga industrijsfci cona VP6/1 Plutal ob Dolgem
mostu je namenjena razširitvi DO Plutal, GP Grosup-
lje, Surovina Maribor TOZD Ljubljana in Komunalno
podjetje Ljubljana. Proste površine pa so namenjene
Iskri IEZE TOZD SEM, IMP DO IZIP TOZD Teh-
nomon, potencialni kandidati so še Astra Ars Inženi-
ring, Delo Mizarstvo Vič. 12 tisoč kvadratnih metrov
pa je namenjenih za gradnjo enot drobnega gospodar-
stva in zasebnikom. Zaradi potrcb investitoijev (prese-
litve!) morajo biti v naslednjem letu zagotovljene po-
tiebne komunalne naprave, pri čemer bremeni izgrad-
nja sekundarnih naprav obstoječe in nove investitorje.

V Velikih Laščah je s stališča policentričnega razvoja
mesta in občine načrtovana industrijska cona VP-29/1
Vdike L»iit. Komunalne opreme praktično ni, zato je
ureditev cone pravzaprav pretirano breme za znana
investitorja Igo in Riko.

Pri pripravi planskih dokumentov za to srednjeročno
obdobje je bila po skupnem dogovora ljubljanskih
obtin cona na Sltofljid - (VP-8 SkoOjica) na 30 ha
opredeljena za dejavnosti, kjer gre za manj intenzivno
izrabo prostora. Navezuje se na obstoječo DO Hoja
TOZD Žaga. Ob upoStevanju planskih usmeritev tudi
investitorjev (SGP Pionir, GIP Gradis) bo potrebno
preveriti realne možnosti za usposobitev industrijske
cone za normalno obratovanje OZD v tem srednjeroi-
nem obdobju.

Ob obravnavi te problematike je izvršni svet sklenil
celotno gradivo posredovati mestnemu izvršnemu sve-
tu z namenom, da jo čimpreje obravnava in zagotovi z
vsemi SIS materialne proizvodnje in izvajalskimi OZD
s tega področja, da pristopijo k takojšnjemu razreševa-
nju nakazane problematike, kar pomeni, da je vse
opredelitve potrebno vključiti v resolucijske cilje za
prihodnje leto. Mestni komite za komunalno gospodar-
stvo, promet in zveze ter mestni komite za industrijo,
energetiko in drobno gospodarstvo pa naj ob proučitvi
gradiva zagotovita, da SIS materialne proizvodnje ta-
koj pristopijo k operativni realizaciji in zagotovitvi
komunalne opreme za industnjski coni na Rudniku in
Plutalu, kjer gre za področje cest, vodovoda, kanaliza-
cije, PTT in za področje plina in elektrike v teh conah.


